

Donation Form 捐款表格

Friends of Asia Hong Kong is dedicated to promote health, wellness and education to the underprivileged in Hong Kong. We appreciate your generous donation which will help fund important programs and events to serve this purpose. Please visit FriendsOfAsiaCharity.com for information on our programs and beneficiaries.

本基金致力協助香港的弱勢社羣推廣健康生活和教育, 你的慷慨捐助可支助本會相關的計劃和項目, 從而令更多有需要的人受惠。關於本會的各项活動及受支助機構, 請瀏覽 FriendsOfAsiaCharity.com

Donor's Information 捐助者資料

Mr 先生 Mrs 女士 Ms 小姐

Name 姓名 _____

Telephone 電話 _____

Address 地址 _____

E-mail 電郵地址 _____

Donation Amount 捐款金額

Monthly 每月 One-Off 一次過

HK\$100 HK\$200 HK\$500

HK\$1,000 HK\$2,000 HK\$5,000

HK\$ _____

Please send me a receipt 請寄上收據
Donations of HK\$100 or above are tax deductible
捐款港幣一百元或以上, 可申請免稅

Donation Methods 捐助方法

Crossed Cheque 劃線支票 Cheque No. 支票號碼 _____ (Please write your name on the back of the cheque)
Please make cheque payable to 支票抬頭請填寫 "Friends Of Asia Hong Kong Limited"

Bank Deposit 銀行入數
Please deposit to HSBC Account 641-019773-001 and send us this form with the bank pay-in slip
請直接存入香港滙豐銀行戶口: 641-019773-001, 並將存款收據連同此表格寄回

FOAHK and any service provider engaged by us may use your contact information from time to time to issue receipts, conduct donor survey and to provide communications about our fundraising activities and programs. All personal data will be kept confidential and handled in accordance with applicable laws. In the event that you **do not** wish to receive such materials and communications please tick the box.

本基金及本會委託的服務提供者, 會不時透過閣下提供的聯絡方法, 向閣下發出收據, 進行捐助者調查或提供資訊及募捐資料。所有個人資料都絕對保密, 並會嚴格遵照法律規定處理。若閣下 **不願意** 收到上述資料及資訊, 請在方格上加上剔號

Please send this donation form together with payment to:

Friends Of Asia Hong Kong Limited
18th Floor, Central 88, No. 88 Des Voeux Road Central, Hong Kong
Tel: 852-2877-6318 / Fax: 852-2877-2091
info@FriendsOfAsiaCharity.com